
                                    PROCES – VERBAL 

 

Încheiat cu ocazia ședinței extraordinare, online,  a Consiliului local al      

Municipiului Târgu Mureş  din data de  21  februarie  2025 

 

 

 

La ședință  participă  online 21 de consilieri locali,  din cei  23 de consilieri în 

funcție.  

Dl. consilier Kelemen Márton: - Bună ziua, stimați colegi, deschid ședința 

extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Târgu Mureș  din data de astăzi.   

Prima dată facem prezența. Kovács Mihaly-Levente – prezent; Frunda Csenge – 

prezent, dl. Kelemen – prezent; dl. Kerekes Karoly  este în sală, dl. Szabo Peter - prezent; 

dl. Iszlai – prezent; dl. Birtalan - prezent, dl. Jakab – prezent; d-na  Karácsony-Erdei Etel – 

absent; dl.  Csiki Zsolt – prezent; Maior Claudiu – prezent, dl. Puiac Claudiu  - prezent,  Vulc 

Cornel – prezent, dl. Moldovan – prezent, Bâta Claudiu – prezent, dl. Pășcan Viorel  - 

prezent, dl. Șarlea - prezent; dl. Gyorgy - prezent în sală; d-na Benedek– absentă; dl. Istrate 

Mircea – prezent; dl. Bungărdean Emilian – prezent ; dl. Mașca Dan – prezent; d-na Veress 

Beata - prezentă.  

Dl. consilier Kelemen; -  stimați colegi, trebuie să mă reîntorc la telefon că sistemul 

dintr-o oarecare pricină  nu funcționează. Ceea ce nu m-ați auzit, era că am deschis ședința, 

adică acum declar ședința deschisă și în același timp,  am făcut și prezența. Suntem statutari.  

În prima fază, supun la vot  ordinea de zi.  O să procedăm în  modul uzual  pentru 

ședințele online. Deci, cine nu este de acord, să spună sau să semnalizeze?  Nimeni. Cine se 

abține, referitor la  ordinea de zi? – nimeni.  

Deci, Ordinea de zi este aprobată în unanimitate. 

Începem atunci dezbaterea singurului proiect este ordinea de zi. 

Punctul nr. 1 din ordinea de zi 

Proiect  de hotărâre privind  avizarea Documentației de delegare temporară - până 

la finalizarea procedurii de atribuire prin licitație deschisă, a gestiunii activităților de tratare 

mecano-biologică a deșeurilor reziduale, inclusiv transportul deșeurilor stabilizate biologic 

și al deșeurilor reziduale care nu mai pot fi valorificate la DDN Sânpaul și al deșeurilor 

reziduale valorificabile energetic la instalațiile de valorificare energetică, prin exploatarea 

Stației de Tratare Mecanică și Biologică Sânpaul din județul Mureș. 

Dl. consilier Kelemen: -  Dacă cineva vrea să ia cuvântul referitor la acest punct? 

Dl. consilier Mașca: -  Da, aș dori dacă se poate să răspundă domnul Florian 

Moldovan, de ce s-a ajuns iarăși aici la această situație și nu s-a făcut licitația din timp? 

Dl. consilier Kelemen: -   Domnul consilier,  eu o să dau domnului director 

cuvântul, dacă este și este conectat, dar evident că nu este răspunderea dânsului. Este destul 

de clar că nu noi organizăm aceste licitații, după cum foarte bine știți.  



Domnul director Moldovan, dacă sunteți în fața calculatorului? Nu este. Domnul 

consilier,  eventual la ședință ordinară de săptămâna viitoare să puneți aceeași întrebare.  

Dacă cineva mai dorește? Dl. Maior. 

Dl. Moldovan Florian: -  Bună ziua! Mă auziți? 

Dl. consilier Kelemen: -  Domnul director, pe moment, vă rog. Opriți-vă 

microfonul, că am dat cuvântul domnului consilier Maior.  

Dl. consilier Maior: - Bună ziua, domnule președinte, domnilor colegi consilieri, 

am o rugăminte domnul președinte să le transmiteți celor de la ADI Ecolect, că astfel de 

proceduri, deci, vă spun din start, o votăm doar pentru târgumureșeni, pentru că așa ceva nu 

este normal să se întâmple. Se dorește o procedură de urgență cu un contract pe optsprezece 

luni. Procedura nu este justificată decât în momentul în care s-a dat drumul la procedura 

deschisă și doar după aceea se face NFP.  Ori aici, ei vorbesc de o încredințare directă pe 

optsprezece luni, o licitație fără să existe acea licitație mare. Deci, rugămintea mea este să 

le transmiteți celor de la ADI Ecolect că este ultima. Am început cu gunoiul, tot în regim de 

urgență.   Am început cu  stația de sortare, tot în regim de urgență. Deci oamenii ăia iau banii 

noștri și efectiv dorm un somn adânc. Mulțumesc mult. 

Dl. consilier Kelemen: -  Mulțumesc, domnule, consilier. O să transmit.  

Dl. consilier Puiac: -  Dar dacă îmi permiteți și mie, domnul președinte, o secundă. 

Dl. consilier Kelemen: - Da, aveți cuvântul.  

Dl. consilier Puiac: -  Sunt de acord cu domnul consilier Maior am primit și un 

răspuns foarte evaziv de la Direcția Economică, în ceea ce privește procedurile de achiziție 

publică.  Mie mi se pare și în urma experienței mele ca fost director al Spitalului Clinic 

Județean de Urgență, că Direcția Financiară sau Serviciu de Achiziții Publice pentru că nu 

știu foarte bine care,  nu respectă legislația Legii 98  în ceea ce privește achizițiile publice  

și acuma, din punctul meu de vedere se poate face o negociere directă, nu o procedură de 

achiziție, după ce a fost începută cealaltă licitație. Deci aici sunt perfect de acord cu domnul 

consilier Maior că undeva ceva, din punct de vedere legislativ,  nu se înțelege, din punct de 

vedere al Legii 98 achiziții publice la nivelul Primăriei Municipiului Târgu Mureș. 

Mulțumesc. 

Dl. consilier Kelemen: - Mulțumesc. Foarte mult. Dacă vrea să intervină altcineva? 

Dl. consilier Șarlea: - Da, și eu aș vrea să spun. Bună ziua. Ce să vă zic? Lucrurile 

sunt simple. Doamna Toth în funcție, că parcă i-am cerut demisia. Adică să înțeleg că dacă 

ai carnet de partid, nu poți să pleci din funcție. Trebuie să rămâi acolo și să blochezi toate 

licitațiile. Din păcate, asta este competența. Mulțumesc. 

Dl. consilier Gyorgy: - Dacă îmi dați voie, domnule președinte. 

Dl. consilier Kelemen: - Vă rog, domnule Gyorgy. 

Dl. consilier Gyorgy: -  Deci să înțeleg că ar trebui să votăm un material care de 

fapt, nu ar trebui să-l votăm? Pentru că nu ești un necesar. 

Dl. consilier Kelemen: - Nu știu de unde ați înțeles acest lucru, domnul consilier 

Gyorgy,  evident, aveți libertatea să votați sau nu. O să mă reîntorc scurt la domnul director 

Moldovan, și pe urmă eventual o se supun la vot. Domnul  director Moldovan, vă rog.  

Dl. Moldovan Florian: - Bună ziua. Deci, materialul a fost înaintat de către cei de 

la ADI Ecolect, că și eu am pus acea întrebare, de ce se dă la procedura asta drumul acuma, 

pe motivul în care operatorul de la stația de la TMB, practic, își încetează cele nouăzeci de 



zile prin care trebuie să asigure continuitatea și pentru a avea continuitatea serviciilor este 

de urgență necesar a se găsi o soluție privind operarea acestei stații. 

Dl. consilier Maior: - Nu-i răspuns. 

Dl. Moldovan Florian: - Modalitatea aleasă este aleasă de către cei de la ADI 

Ecolect cu juriștii care au stabilit  această procedură ca fiind legală din punctul lor de vedere, 

pentru a demara achiziția acestor servicii. 

Dl. consilier Kelemen: - Bine.  Mulțumesc, domnule director. 

O să supun la vot materialul o să votăm nominal, ca să fie foarte clar. Vă rog, fiecare 

când o să citesc numele, să-mi dați votul. 

Dl. viceprimar Kovács – pentru; d-na Frunda – pentru, dl. Kelemen – pentru; dl. 

Kerekes -  pentru, dl. Szabo Peter - pentru; dl. Iszlai – pentru; dl. Birtalan - pentru, dl. Jakab 

– pentru; d-na  Karácsony – nu este; dl.  Csiki Zsolt – pentru; Maior Claudiu – pentru, dl. 

Puiac Claudiu  - pentru,  dl. Vulc – pentru, dl. Moldovan – pentru, dl. Bâta  – pentru, dl. 

Pășcan   - pentru, dl. Șarlea - pentru; dl. Gyorgy - pentru; d-na Benedek – absent; dl. Istrate 

Mircea – abținere; dl. Bungărdean Emilian – împotrivă; dl. Mașca Dan – împotrivă; d-na 

Veress - abținere.  

Cu  două voturi împotrivă și două abțineri, cu douăzeci și unu de consilieri prezenți, 

materialul au fost aprobat. 

Mulțumesc foarte mult. Ne vedem săptămâna viitoare la ședința ordinară, azi 

presupun că o să primim convocator.  

Dl. consilier Șarlea Horea: - Nu mai sunt diverse? 

Dl. consilier Kelemen: - Scuze, sunt diverse, dacă vreți să spuneți ceva, haideți. 

Vă rog, aveți cuvântul. 

 

D i v e r s e 

 

Dl. consilier Șarlea Horea: - Da. Deci profit de ocazie să fac două interpelări, 

Unu la mână, mă rog, reiau interpelarea din trecut, și anume:  când se eliberează certificatul 

de urbanism pentru podul peste râul Mureș? Și asta trebuie să vină de la domnul primar.  

A doua întrebare,  o interpelare tot la, tot către domnul primar . Am descoperit și 

am primit câteva informații că la Sere în spate, la combinat ar fi undeva între 5 și 10 hectare 

de teren liber, nefolosit, care ar putea fi folosit de către municipiu pentru diferite ocazii, 

diferite nevoi. Una dintre nevoi este tocmai aceea de a realiza anumite parcări pentru a gara 

autobuze și alte utilaje ale primăriei sau chiar și înțeleg că se pregătește un material pentru 

ridicarea mașinilor, deci vreau să știu dacă s-a luat în considerare acel teren între 5 și 10 

hectare liber pentru nevoile municipiului, dacă se va lua în perioada următoare sau dacă 

municipiul are de gând să realizeze un eventual parc industrial în acea zonă, să înceapă 

demersurile pentru un parc industrial pentru că în zonă sunt foarte multe parcele libere unde 

astăzi se practică agricultura și de asemenea și pentru materialul cu  gararea autobuzelor și 

bineînțeles vreau să știu, vreau să fie trecut în acel referat probabil că intră materialul luna 

aceasta dacă s-a luat în considerare. Mulțumesc. 

Dl. consilier Kelemen: - Mulțumesc foarte mult și eu. 

Dl. consilier Mașca: - dl. Kelemen, aș dori și eu, legat de ce a fost pe ordinea de 

zi astăzi, să fac o interpelare, poate până joi se primește răspunsul. 

Dl. consilier Kelemen: - Vă rog, vă rog, domnule Mașca. 



Dl. consilier Mașca:- Aș dori să mi se comunice de către domnul primar și 

departamentul juridic, cum anume Primăria Ploiești a putut să iasă din aiureala ADI Ecolect 

a lor din Prahova  și la noi mi s-a spus mai demult din câte rețin eu, că nu se poate ieși decât 

nu știu prin 2030 sau așa ceva, cei de la Prahova au decis să iasă să-și ia un operator ei 

singuri și  operează noua firmă în municipiul Ploiești și aș dori să mi se spună cum ei au 

reușit? Poate discută cu departamentul lor juridic, se consultă și îmi răspund la această 

interpretare legat de posibilitatea legală de a ieși din ADI Ecolect. Mulțumesc. 

Dl. consilier Kelemen: - Mulțumesc foarte mult. Stimați colegi, dacă nu sunt alte 

intervenții, atunci închei ședința, ne vedem săptămâna viitoare. Toate cele bune. La 

revedere!  

 

 

Dl. consilier Kelemen Márton – preşedinte de şedinţă _____________  

 

D-na  Bordi  Kinga - Secretar General  al  Municipiului Târgu Mureş ________ 

 


